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کیومرث هاشمی: تختی نشان داد 
پهلوانی مهم تر از قهرمانی است

پنجاه وششـــمین ســـالگرد درگذشـــت جهان پهلوان 
غلامرضا تختی، دیروز با حضور کیومرث هاشمی وزیر 
ورزش و جوانان، شـــماری از پیشکسوتان، مسئولان و 
قهرمانان جهان و المپیک بر ســـر مزار این قهرمان در 
ابن بابویه شهرری برگزار شد. در این مراسم چهره های 
نامداری مانند علی اکبر حیدری از معدود هم دوره های 
تختی و محمدرضا طالقانی رئیس اســـبق فدراســـیون 
کشـــتی نیز حضور داشـــتند. هاشـــمی در حاشیه این 
مراسم در جمع خبرنگاران گفت: »مردم بعد از نیم قرن 
همـــواره یاد و خاطره تختی را زنده نگه می دارند. ما نیز 
برای حضـــور در کنار مردم در این مراســـم حضور پیدا 
کردیـــم تا یـــاد و خاطره ایـــن پهلوان ملـــی را زنده نگه 
داریم. اخلاق و رفتار تختی مصداق پهلوانی بود و این 
رفتار هنوز در بین ورزشـــکاران ما در جریان است. او با 
این شیوه رفتاری نشان داد که پهلوانی بسیار مهم تر از 
قهرمانی اســـت و آنچه در ذهن مردم ماندگار می شود 
پهلوانی اســـت. او نشـــان داد که قهرمانی خوب است 
اما این پهلوانی است که نام ها را ماندگار می کند.« وزیر 
ورزش و جوانان بااشاره به حضور پرشور مردم در مراسم 
ســـالگرد جهان پهلـــوان تختی یادآور شـــد: »رفتارهای 
پهلوانانه تختی راز ماندگاری این قهرمان است و مردم 

به خاطر این رفتارها تختی را دوست دارند.«

تفاهمنامه ساخت ورزشگاه در کیش
فدراســـیون فوتبـــال و ســـازمان منطقـــه آزاد کیـــش 
تفاهمنامه ای را برای ســـاخت ورزشگاه فوتبال ساحلی 
امضا کردند. این تفاهمنامه توسط رئیس و نایب رئیس 
فدراسیون، مدیرعامل و معاون عمرانی سازمان منطقه 
آزاد کیش امضا شـــد. در مراســـم امضـــای تفاهمنامه، 
بازیکنـــان و اعضـــای کادر فنی تیم ملی فوتبال، ســـایر 
مسئولان فدراسیون و سازمان منطقه  آزاد کیش حضور 

داشتند.
 

تیم ملی امروز به دوحه می رود
برنامه تیم ملی فوتبال کشورمان تا برگزاری اولین دیدار 
در جام ملت های آســـیا مشخص شـــد. شاگردان امیر 
قلعه نویی که از ساعت 19 دیروز آخرین تمرین خود را 
در کیش انجام دادند، ساعت ۱۳:۳۰ امروز این جزیره را 
به مقصد دوحه برای حضور در جام ملت های آسیا ترک 
می کنند. تیم ملی کشورمان روز ۱۹ دی  ماه آخرین دیدار 
دوســـتانه  پیش از این تورنمنت را پشـــت درهای بسته 
مقابل اندونزی و در مجموعه الریان برگزار می کند. تیم 
ایران روز ۲۴ دی  ماه در اولین بازی مرحله گروهی جام 
ملت ها به مصاف فلسطین می رود. گفتنی است مهدی 
طارمی، ستاره تیم ملی که برای انجام یک کار شخصی 
به تهران سفر کرده و به همین دلیل نتوانسته است در 
جلسه ریکاوری پس از بازی با بورکینافاسو همراه سایر 
نفرات تمرین کند، دیروز به کیش بازگشـــت تا در کنار 

تیم ملی باشد.

اسکی بازان در کمپ کره جنوبی
اســـکی بازان جوان کشـــورمان تمریناتشان را در کمپ 
کردنـــد.در  آغـــاز  کره جنوبـــی   Dreamprogram
این کمـــپ 25 روزه، ســـارینا احمدپور، علـــی بلوکات، 
امیرمحمد ابوالحســـن زاده، پرســـتو آبســـالان و ملیکا 
میرزایی نمایندگان کشورمان به مدت ده روز به همراه 
دیگر ورزشکاران المپیکی در برنامه های تمرینی شرکت 
می کنند و در پایان به یک پیست نزدیک رقابت ها رفته 
و در پیســـت مختص المپیک زمستانی جوانان تمرین 
می کنند. امید تیر، ســـرمربی تیم اسکی جوانان ایران 
درباره آخریـــن وضعیـــت ملی پوشـــان در کره جنوبی 
می گوید: »در حال حاضر تمریناتمان در کمپ استارت 
خورده؛ هر چند ســـارینا احمدپور و علی بلوکات پیش 
از آمـــدن به بازی ها توانســـتند در یک کمپ تمرینی به 
میزبانی کشـــورهای اتریش و ایتالیا شرکت کنند. آنها 
زیر نظر مربیان خوبی تمرین کردند و ســـپس یکی دو 

مسابقه هم دادند.«
او در ادامـــه تأکید می کنـــد: »این دو اســـکی باز پس از 
یک ماه به تهران برگشـــتند و متأسفانه به دلیل بسته 
بودن پیست های اسکی، نتوانستند تمریناتی روی برف 
داشته باشـــند. یک هفته هم هست که در کره جنوبی 
هستیم و 6روز تمرینات خوب داشتیم. بارش برف در 
روزهای نخست مان در کره جنوبی مثل ایران کم بود. 
در واقع اینجا در مجموعه ای که هستیم، همه پیست ها 
باز نشده و پیســـت هایی که در اختیارمان می گذارند، 
از جمله پیســـت های مبتدی اســـت و خیلی پیشرفته 
نیســـت و ما در ســـانس های مختلف می توانیم 2 تا 3 
ساعت تمرین داشته باشیم. البته بارش هایی در چند 
روز گذشـــته در اینجا وجود داشته و همچنین با کمک 
دستگاه های برف ساز پیست در حال باز شدن است و 
دو روزی هم هست که به یک پیست سخت تر رفته ایم. 
امیدوارم تا آغاز المپیک تمرینات خوبی داشته باشیم.«
ســـرمربی تیم اســـکی جوانان دربـــاره پیش بینی اش 
از عملکـــرد ملی پوشـــان گفـــت: »در ورزش نمی توان 
پیش بینـــی کـــرد، امـــا امیـــدوارم بهترین عملکـــرد را 
داشـــته باشـــند. ایـــن چیـــزی اســـت کـــه مـــن از آنها 

می خواهـــم.«
بازی های المپیک زمستانی جوانان از ۲۲ دی تا ۱۲ بهمن 
به میزبانی کره جنوبی برگزار می شود که تیم کشورمان 
در اولین مسابقه به تاریخ سوم بهمن ماه و در مارپیچ 

کوچک روی پیست خواهد رفت.
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رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس درخصوص 
جلسه با مدیر برنامه های یحیی گل محمدی و مطرح 
شدن گزینه های خارجی برای هدایت این تیم گفت: 
»قبـــلاً هماهنگی هـــای لازم انجام شـــده بـــود. آقای 
گل محمدی روی تصمیـــم خودش مُصر بود که ادامه 
همـــکاری ندهد. از ایـــن جهت تفاهم نامـــه ای آماده 
کردند و در حال بررســـی بندهای آن با واحد حقوقی 
هســـتند. از این بابت مشکلی نیست ولی همین جا 

اعلام می کنم او با ادامه همکاری موافق نبود.«
او کـــه در مصاحبـــه ای گفته بـــود گل محمدی حال و 
احوال مساعدی برای مربیگری ندارد، پس از واکنش 
یحیی به صحبت های او، این گونه پاســـخ داد: »یکی 
از دوستان گفت شـــما گفته اید گل محمدی حالش 
خوب نبوده، کجا این حرف را                              زدم؟ اتفاقاً در این چند 
وقت اخیر او را                              به این سرحالی ندیده بودم. چند بار 
به دوستان گفتم. او فضای فوتبال ایران را                              برای ادامه 
کار مهیا نمی دید. می گفت یک روز سقف می گذارند و 
یک روز آن را برمی دارند، یک روز جریمه می کنند و یک 
روز جریمه را برمی دارند، همه اذعان دارند که اتفاقاتی 
در فوتبال ایران افتاده که در 30-40 سالی که ما بودیم، 
شاید اتفاق نیفتاده بود. نظرش این بود، این شرایط 
و مســـائل امروز فوتبـــال ایران که ورزشـــی و فوتبالی 
نیســـت، برای ادامه همکاری ام خوب نیســـت و من 
نمی توانم در چنین فضایی کار کنم ولی پرسپولیس 
را دوست دارم. باز هم به عنوان مشاور از او استفاده 
می کنیم، کما اینکه خودم در روزهای گذشته پیرامون 
یکی دو مطلب از او استفاده کردم. خلاصه او گنجینه 

پرسپولیس است.«
درویش در مـــورد وضعیت ســـرمربی جدید این تیم 
عنوان کرد: »تازه امروز )دیروز( قطعی شـــد که امکان 
همـــکاری با گل محمدی نیســـت ولی از یکـــی دو روز 
قبل به خاطر اینکـــه فکر می کردیم این اتفاق بیفتد، 
گروه های فنی ما 10 گزینه خارجی را مورد بررسی قرار 
دادند، با همه آنها صحبت می کنند و برنامه های شان 
را می گیرنـــد. آنچه که دل هواداران را شـــاد می کند و 
پرســـپولیس را بـــه مقاصد خودش می رســـاند، یقیناً 

انتخاب خواهد شد.«
مدیرعامل سرخ ها در مورد مطرح شدن نام برانکو و 
گابریل کالدرون چنین نظر داد: »اجازه بدهید اسمی 
نبریم. ان شـــاءالله بهترین گزینه و کسی که می تواند 
پرســـپولیس را در قهرمانی حفظ کنـــد یقیناً انتخاب 
خواهد شـــد. ان شـــاءالله تا آخر هفته ایـــن کار انجام 
می شود. همه گزینه ها جدی هستند، اگر جدی نبود 
که مذاکره نمی کردیم. مگر من مذاکره شـــوخی هم 
با کســـی می کنم؟! کسی که به ایده های پرسپولیس 
نزدیک بود و قهرمانـــی را مهیا می کرد، حتماً انتخاب 

خواهد شد.«
درویـــش در مـــورد اینکه آیـــا برای انتخاب ســـرمربی 
جدید بودجه ای مشـــخص شـــده، یادآور شد: »باید 
مســـائلی مانند سقف بودجه را در نظر بگیریم. به ما 
که می رسد، سقف لاک و مهر شده است و به هیچ وجه 
تکان نمی خورد. خوشبختانه اسناد موجود است. دو 
مـــاه قبل از اینکه این حکم را بدهند، گفتند به ما که 
برســـد، قطعی اســـت ولی دیگران هر کاری بخواهند 
می کننـــد، اما با این حال ســـعی می کنیـــم قوانین را 
رعایـــت کنیم که فردا هـــوادار و تیم آســـیب نبینند. 
مربی ای را انتخاب می کنیم که بر اساس سقف قرارداد 

بتوانیم از او استفاده کنیم.«
درویش درخصوص بازگشت عیســـی آل کثیر اعلام 
کـــرد: »تا مربی نیایـــد، نمی توانیم بازیکـــن بگیریم. 
خودم هم شخصاً کاری نکرده ام. حتماً باید سرمربی 

بیاید تا بازیکن جدید را انتخاب کند.«
مدیرعامل باشگاه پرســـپولیس درخصوص ماجرای 
بازگشت لوکادیا و اینکه بعد از آخرین بازی پرسپولیس 

اعـــلام کرد، لوکادیـــا مدنظر قرار دارد و آیا در لیســـت 
گل محمدی بوده، چنین واکنشی داشت: »او قرار نبود 
بیاید! چندین بار با مدیر برنامه اش صحبت شد ولی 
اساساً شاید ایراد از ما بود. کسی که در بحرانی ترین 
شـــرایط تیم ما را ترک کرد و رفت و ما را در آن شرایط 
به امان خدا رها کرد، اصلاً نباید به او پیشـــنهاد داد، 
اما وقتی دیدیم هوادار او را دوست دارد که باز هم سر 
باز زد، ولی پیگیر ســـفت و سخت هستیم که حقوق 
حقه باشگاه حدود 350 هزار دلار را سریع تر بگیریم.«
او درخصـــوص پرداخت مالیات برانکو چنین توضیح 
داد: »دو ســـه مـــاه پیش پرداخت شـــده و جریمه آن 
مانـــده بود که درخواســـت خودمـــان را ارائه کردیم. 
جرایم دیگران هم بود که نامه بخشودگی آنها را گرفته 
بودیم. نامه دادیم طبق روال قبلی با محبتی که رئیس 
ســـازمان امور مالیاتی دارد، بدهی هایی از ســـال 75 
داشـــتیم. این خیلی بد است. قریب 27 سال بدهی 
مالیاتی داشتیم و حدود 300-400 میلیارد تومان بود. 
دوســـتان خیلی همکاری کردند و تا جایی که ممکن 
بود بخشـــودگی دادند. ان شـــاءالله از این به بعد هم 

بتوانیم مسائل را حل کنیم.«
درویش در مورد اینکه تمرینات تیم زیر نظر چه کسانی 
برگزار خواهد شد، گفت: »مربیان دیگر مانند اوسمار 
هستند. از جمعه یا شنبه فکر می کنم تمرینات شروع 

می شود.«
درویش در مورد اینکه مرتضـــی پورعلی گنجی اعلام 
کرده هوادار متمول در بســـتن قـــرارداد بازیکنان نیز 
نقش داشـــته، این پاســـخ را داد: »این را باید از خود 
او بپرســـید. خودش حتماً می داند. آیا سؤال او را من 
بایـــد جواب بدهـــم. من نمی دانـــم و اطلاعی ندارم. 
آنچه دیدیم مربوط به زیرســـاخت ها بود. یک مرکز 
فیزیوتراپـــی بود که گفتند یکی از هواداران زحمتش 
را کشـــیده اســـت. هوادار متمول 100 یـــا 200 میلیون 
می دهد، هواداری را می شناسید که 50 میلیارد تومان 
بدهد. 10 تا 200 میلیون هم می شود 20 میلیارد تومان. 

نه،  این طور نیست!«
او در واکنـــش بـــه صحبت هـــای مهـــدی تـــاج رئیس 
فدراســـیون فوتبال مبنی بر اینکه افرادی که به حکم 
کمیته اســـتیناف اعتراض می کنند، جاهل یا مغرض 
هستند، پاســـخ کنایه آمیزی داد: »جعل کننده رفقای 
ایشـــان هســـتند و ســـر و صدایـــش همه جا هســـت! 
فکـــر نمی کنـــم باشـــگاه پرســـپولیس جایـــی جعـــل 

باشد!« کرده 
مدیرعامل پرسپولیس در واکنش به تأکید خبرنگاران 
بر اینکه تاج از کلمه جاهل اســـتفاده کرده نه جاعل، 
گفت: »احتمالاً منظورش همان ها بوده، همان آنها 
جعل و این مســـائل را به فوتبـــال و ورزش آوردند که 
منصوبین اینها هستند. بعید می دانم شما یک جا را 
بیاورید که بگویند پرسپولیس جعل کرده است. اینها 

مسائل حاشیه ای است!«
درویش در مورد اینکه آیا پرسپولیس به اردوی خارجی 
می رود، عنوان کرد: »اول باید سرمربی انتخاب شود.«

هفتمیـــن اســـتعفای یحیـــی گل محمدی از 
ســـرمربیگری پرســـپولیس بدون بازگشـــت 
بـــود. نماینـــده این مربـــی دیـــروز در محل 
باشگاه حاضر شد و بعد از توافق با مدیرعامل 
پرسپولیس، از جدایی گل محمدی خبر داد. 
هر چند که تـــا عصر دیروز ایـــن جدایی روی 
کاغذ نیامده بـــود ولی اعلام شـــد این اتقاق 
نهایتاً امروز رخ می دهد تا جدایی گل محمدی 
رسمی شـــود. هرچند که گاهی اتفاق هایی در 
فوتبال ایران رخ می دهد که همه را به حیرت 
وا می دارد و باید گفت تا سرمربی جدید رسماً 
معرفی نشده، نمی توان جدایی گل محمدی را 
قطعی دانست. مربی ای که ۲۳ دی ماه 1398، 
از ســـوی محمدحســـن انصاری فرد مدیریت 
وقت باشـــگاه پرســـپولیس، به جای گابریل 
کالدرون آرژانتینی، سرمربی پرسپولیس شد 
تا برای دومین بار بعد از هفت سال سرمربی 
این تیم شـــود. او موفق شـــد در ایـــن دوران 
ســـه بار تیمـــش را قهرمـــان لیگ برتـــر کند، 
یک قهرمانی جام حذفی به دســـت آورد و دو 
قهرمانی ســـوپرجام هم کســـب کند. یحیی 
کـــه پرســـپولیس را در ســـال 2020 بـــه فینال 
لیگ قهرمانان آســـیا رساند، در 157 بازی 97 
برد، 41 مســـاوی و 19 باخت داشت تا دورانی 
بســـیار موفـــق را در دوره دوم مربیگری اش 
در پرســـپولیس ســـپری کند ولی حـــالا گویا 
ماجراجویـــی چهار ســـاله این ســـرمربی در 

اردوگاه سرخ به پایان رسیده است.
 

گل محمدی: امیدی به حل مشکلات 
نداشتم

گل محمدی در حالی بعد از دیدار مقابل مس 
رفسنجان در نشست خبری، از پایان همکاری 
با ایـــن تیم خبر داد که درویـــش در مواجهه 
با خبرنـــگاران حاضـــر در محل ســـاختمان 
این باشگاه، در پاســـخ به چرایی دلایل قطع 
همـــکاری گل محمـــدی مدعی شـــد که این 
مربـــی از شـــرایط روحی مناســـبی برخوردار 
نبـــوده و این موضـــوع را دلیـــل جدایی اش 
عنـــوان کرد؛ موضوعـــی که واکنـــش یحیی 
را در پـــی داشـــت و او در پاســـخ مدیرعامل 
به ورزش ســـه گفت: »اتفاقـــاً اوضاع حال و 
احوالـــم خیلی هم خوب اســـت. از شـــرایط 
روحی خیلی خوبی هم برخوردار هســـتم اما 
شرایط برای ادامه همکاری وجود ندارد و هیچ 
امیدی به حل مشکلات با این شرایط وجود 
ندارد و این تنها دلیل آن اســـت.« ســـرمربی 
مســـتعفی پرســـپولیس که از ابتـــدای فصل 
نســـبت به شـــرایط تیم و بازیکنانش شاکی 
بود و بارهـــا این موضوع را اعلام کرده بود در 
نهایت به اتفاقی که مدنظرش بود نرسید تا 
کاســـه صبر او در فیفادی لبریز شـــود و پایان 
همکاری خود را اعلام کند. این درحالی بود 
که طبق ادعای برخی رسانه ها، درویش اصلاً 
علاقه ندارد در نقل و انتقالات ریخت و پاش 
کنـــد و همین موضوع ثابت می کند او از اول 
مخالف بازگشـــت بازیکنی مانند لوکادیا بود 
ولی گل محمـــدی اصرار به جذب دوباره این 

بازیکن داشت.

 برانکو: تنها به جام ملت ها فکر می کنم
پـــس از اعلام جدایـــی گل محمـــدی، رضا 
درویـــش مدیرعامـــل پرســـپولیس اعـــلام 
کرد کـــه این باشـــگاه با ۱۰ گزینـــه به صورت 
همزمـــان در حال مذاکره اســـت و تا پایان 
هفته، جانشین گل محمدی معرفی خواهد 
شد. این درحالی اســـت که بسیاری برانکو 
ایوانکوویـــچ را نزدیک تریـــن گزینـــه بـــرای 
نشســـتن روی نیمکت قرمزها می دانند. به 
گزارش ایســـنا نماینده باشگاه پرسپولیس، 
دیروز دیداری با برانکو داشـــته تا مذاکرات 
ابتدایـــی را با این مربی کروات انجام دهد. 
این در شرایطی است که عمان که پروفسور 
هدایـــت آن را برعهـــده دارد و خـــود را برای 
حضور در جام ملت های آسیا آماده می کند، 
شامگاه شنبه در دیداری تدارکاتی به مصاف 
امارات رفت و موفق شـــد با یک گل حریف 
ایران در مرحله گروهی جام ملت های آسیا 
را شکســـت دهد. در این میـــان، برانکو در 
واکنش به خبر بازگشـــتش به فوتبال ایران 
و باشـــگاه پرســـپولیس به خبرنگار روزنامه 
»عجل« گفت: »تنها موضوعی که به آن فکر 
می کنم حضور تیم عمان در جام ملت های 
آسیاست و می دانم که چالش سختی در این 

مسابقات خواهیم داشت.«
 

پیام گابریل کالدرون به 
پرسپولیسی ها

اما در روزهایی که صحبت از رفتن گل محمدی 
بود، نـــام گابریل کالدرون بـــه عنوان گزینه 

جانشـــینی او مطرح شد، ســـرمربی ای که 
یک بار حضورش در پرســـپولیس نیمه کاره 
مانده بـــود. حالا برخی از نزدیکان باشـــگاه 
پرسپولیس به گوش کالدرون رسانده اند که 
او یکی از گزینه های سرمربیگری پرسپولیس 
محســـوب می شـــود اما این مربی آرژانتینی 
در پاســـخ گفتـــه اســـت: »از اینکـــه گزینـــه 
سرمربیگری پرسپولیس هســـتم، ممنونم 

ولی فعلاً قصد ندارم به ایران برگردم!«
 

یک مربی هلندی پیشنهاد شد!
امـــا در شـــرایطی کـــه درویـــش از مذاکره با 
10 مربـــی خبـــر داده، مربیـــان دیگـــری هم 
از سوی واســـطه ها به باشـــگاه پرسپولیس 
معرفی می شـــوند. بـــه گزارش تســـنیم، در 
همین راســـتا رزومه یک مربـــی هلندی به 
نـــام »آلفونس خرونن  دایک« که 59 ســـاله 
اســـت در اختیار باشـــگاه قرار گرفته است. 
او در دوران بازیگـــری اش بـــرای تیم هایـــی 
همچون آژاکس و منچسترسیتی بازی کرده 
و ســـابقه مربیگری  در تیم های زیر 19 و زیر 
21 ســـال آژاکس را هـــم دارد. خرونن  دایک 
در آخریـــن تجربه مربیگـــری اش در مقطع 
بســـیار کوتاهی ســـرمربی آنتالیااســـپور در 
سوپرلیگ ترکیه بوده و از سال 2021 هدایت 
تیمی را برعهده نداشته است اما با شرایطی 
که مســـئولان پرســـپولیس اعـــلام کرده اند 
یـــک مربی کارنامه دار و مـــورد نظر هواداران 
را انتخاب می کنند، خیلی بعید اســـت آنها 

سراغ خرونن بروند.

گل محمدی پس از 4 سال از پرسپولیس جدا شد

خداحافظی با مربی جام دار
گل محمدی سرحال است اما فضا را برای ادامه کار مهیا نمی دید

درویش: 10 گزینه خارجی مورد بررسی قرار گرفته اند!

بالاخره پس از ســـه فصـــل حضور در اســـتقلال، 
سعید مهری به پایان کارش در این باشگاه رسید؛ 
بازیکنی که در نیم فصل دوم لیگ بیستم و در دوره 
مربیگری محمـــود فکری با حســـین پورحمیدی 
معاوضه شده بود، قراردادش را با آبی های پایتخت 
فسخ کرد. بازیکن ســـابق تراکتور طی یک فصل و 
نیم حضور فرهاد مجیـــدی روی نیمکت آبی های 

پایتخت، بازی های کم با دقایق حضور اندکی را در 
ترکیب استقلال انجام داد اما پس از روی 

کار آمدن ریکاردو ساپینتو، وضعیت برای 
او کاملاً دگرگون شد و مهری به مهره ای 

قابل اعتماد در خط میانی تیم 
تبدیل شـــد. علاقه مرد 

پرتغالی به سبک بازی 
مهری ســـبب شد تا 

او در 32 مســـابقه 
به  استقلال  برای 
میـــدان بـــرود و 
روحیه  بـــا  نیز  او 

بالا در خط میانی 
استقلال عملکرد خوبی 

را از خود به نمایش گذاشت و 
حتی در مقطعی نیـــز به تیم 

ملی دعوت شـــد. اما وضعیت 
در لیگ امســـال باب میل مهری 

پیش نرفـــت. او پیش فصل و ســـه 
هفته نخســـت را بـــه دلیل عـــدم توافق 

با باشـــگاه اســـتقلال و مشـــکلات مربوط به 
سقف بودجه از دســـت داد. در نهایت او با یکی از 
پرحاشیه ترین قراردادهای تاریخ فوتبال ایران و تنها 

با  مبلغ 160 میلیون تومان، با آبی ها تمدید کرد تا 
بیشتر از این، مســـابقات را از دست ندهد. علت 
امضای این قرارداد با مهری، پر بودن سقف بودجه 
اســـتقلال بود و این بازیکن حاضر شد با این رقم 
برای آبی پوشان به میدان برود تا بلکه در نیم فصل 
و با خالی شدن سقف بودجه، بتواند قرارداد اصلی 
و بهتری را به امضا برساند ولی این اتفاق دیگر رخ 
نداد تا او اولین جداشـــده اســـتقلال در زمستان 
باشد. البته از باشـــگاه خبر می رسد، جواد نکونام 
از جدایی مهری بی اطـــلاع بوده و مخالفت خود 
را از جدایی مهری به باشـــگاه اعـــلام کرده و گفته 
است تا زمانی که بازیکنی جذب نشده است، نباید 
به هیچ بازیکنی اجازه خروج داده شود، ولی 
با این حال این بازیکن دیروز درخواســـت 
فسخ قراردادش را به ســـازمان لیگ ارائه 
کرد. حـــالا احتمـــال دارد مهری بـــار دیگر 
شاگرد ساپینتو شود. در تابستان امسال از 
مهری به عنوان یکی از بازیکنان موردنظر 
ســـاپینتو برای حضور در لیگ قبرس و 
پوشـــیدن پیراهن آپوئل یاد می شد، 
ولی این اتفاق در نهایت رخ نداد 
اما اکنـــون به نظر می رســـد 
بـــرای همـــکاری  شـــرایط 
و  ســـاپینتو  مجدد 
مهیاست  مهری 
بازیکـــن  ایـــن  و 
فســـخ  از  پـــس 
قراردادش با اســـتقلال، با 
تیم قبرســـی وارد مذاکره  شود تا 
به تیم صدرنشین لیگ بپیوندد. 
باید دید این اتفاق در نهایت رخ 
خواهد داد یا مهری مقصد 
دیگـــری را انتخاب 

می کند.

سردار آزمون به یکی از پرخبرترین بازیکنان فوتبال اروپا تبدیل شده است. تمامی 
رســـانه های مطرح دنیا از علاقه باشگاه سویا به او خبر داده اند و فابریتزیو رومانو 
نیز اعلام کرد که این باشگاه اسپانیایی درتلاش است تا سردار را به خدمت بگیرد. 
وبسایت ilromanista که یکی از بزرگترین پایگاه های خبری هواداران جالوروسی 
اســـت، در گزارشی به تلاش ســـویا در راه جذب سردار پرداخته و نوشته است که 
بایرلورکوزن برای آینده مهاجم ایرانی تصمیم می گیرد، اما خود آزمون می تواند مانع 
از انتقالش در این تابستان شود. این درحالی است که آزمون بعد از دیدار مقابل 
کرمونزه اعلام کرد، به وضعیت ایده آلی در رم دست یافته است. سردار گفت: »من 
اینجا خوشحالم، حاضرم برای این پیراهن بمیرم.« علاوه بر این، او درحال برقراری 
روابط ویژه با کل تیم، به خصوص با دی بالا و پاردس است. این سه نفر همچنین 
اغلب برای تمرین با هم، در خارج از دیوارهای تریگوریا ملاقات می کنند. در این 
شرایط خبر رسیده آزمون به پیشنهاد سویا پاسخ منفی داده و علاقه مند است در رم 
بماند.  قرارداد قرضی او با رم در آخر ماه ژوئن به پایان می رسد و مشخص نیست که 
آیا رم بند خرید دائمی او را فعال می کند یا خیر که برای این منظور، جالوروسی باید 
حدود 12 میلیون یورو بپردازد. واقعیت این است که مورینیو سردار را بسیار دوست 
دارد و اگر قرار باشـــد قرارداد او تمدید شـــود، ژوزه از این موضوع بسیار خوشحال 
خواهد شد که او را در چهارمین فصل حضورش روی نیمکت جالوروسی، در اختیار 
داشته باشد. حالا ذهن سردار فقط به تعهدات نهایی با رم معطوف است و او قبل 
از عزیمت به جام ملت های آسیا، تمام تمرکزش را روی دربی حساس مقابل رم 
گذاشته است. او امیدوار است تا آنجا که ممکن است، مقابل آتالانتا و لاتزیو دقایق 
بیشـــتری را به میدان برود تا با شرایط خوبی برای حضور در تیم ملی ایران حاضر 
شود. در این بین، مذاکرات سویا، بایر لورکوزن و رم ادامه خواهد داشت اما ممکن 

است با پاسخ منفی احتمالی این بازیکن، همه چیز منتفی شود.

سردار به پیشنهاد سویا پاسخ منفی داد اما

پای 12 میلیون یورو در میان است
اســـتقلال از یکشـــنبه بیســـت و چهارم دی ماه دور جدیـــد تمرینات خود 
را بـــرای بازی هـــای نیم فصـــل دوم آغاز می کنـــد. بر اســـاس برنامه ریزی 
انجام شـــده، آبی های تهران پیشـــنهاد حضور در اردوی کیش یا شـــرکت 
در تورنمنـــت کشـــور امـــارات را روی میز دارند. گفته می شـــود شـــاگردان 
نکونام بر اســـاس پیشـــنهاد ارائه شـــده به باشـــگاه، می تواننـــد در جزیره 
کیـــش اردو بزننـــد و در تورنمنتـــی چهار جانبه شـــرکت کنند. قرار اســـت 
ســـپاهان نیـــز برای شـــرکت در ایـــن تورنمنـــت به کیش ســـفر کنـــد و با 
حضـــور دو تیم خارجـــی چند بازی برگزار شـــود. البته اســـتقلال در حال 
بررســـی پیشـــنهاد حضور در تورنمنتی چهارجانبه در کشور امارات است. 
قرار اســـت در ایـــن تورنمنت علاوه بـــر یک تیم عربی، یـــک تیم آفریقایی 
و یک تیم اروپایی نیز حضور داشـــته باشـــند. البته قبول هـــر کدام از این 
پیشـــنهادها و برپایی اردوی آبی ها منوط به نظر و تصمیم نکونام اســـت. 
کادر فنـــی اســـتقلال موارد مختلفـــی از جمله کیفیت تیم هـــای حاضر در 
ایـــن بازی ها را بررســـی می کنـــد تا بهتریـــن گزینـــه از نظر فنـــی انتخاب 
شـــود. به گزارش فارس، بر اســـاس پیگیری ها مشـــخص شـــد قرار است 
طی امروز و فـــردا درصدی از قـــرارداد بازیکنان و اعضـــای کادرفنی آبی ها 
به حســـاب آنهـــا واریز شـــود. به ایـــن ترتیـــب دریافتی کلیـــه اعضای تیم 
اســـتقلال از قراردادهـــای فصل جدید به 30 درصد خواهد رســـید. ضمن 
اینکه باشگاه استقلال در تلاش اســـت تا شروع مسابقات نیم فصل دوم 
10 درصد دیگر را به حســـاب اعضـــای تیم واریز کند تـــا دریافتی آنها پیش 

از شـــروع نیمه دوم لیگ به 40 درصد برســـد.

استقلال در تورنمنت کیش یا امارات؟

آبی ها پولدار می شوند
مخالفت نکونام با جدایی هافبک آبی ها

مهری قراردادش با استقلال را فسخ کرد

اتفاق روز

برش

پاسخ منفی جهانبخش به استقلال
گفتنی اســـت علیرضا جهانبخش ستاره تیم ملی درباره پیشنهادی 
کـــه از اســـتقلال داشـــته بـــه تســـنیم گفـــت: »از طریق دوســـتان 
اســـتقلالی که اینجا هستند، صحبت هایی شـــنیدم. برای آقا جواد 
)نکونـــام( احترام زیادی قائلم و ســـال ها از حضور در کنار او در تیم 
ملی که کاپیتان ما بود، لذت بردم. اســـتقلال باشـــگاه بزرگی است 
و چند باشـــگاه بزرگ دیگر هم داریم که قابل احترام هســـتند ولی 
راســـتش را بخواهید حضـــور در فوتبال ایران چیزی نیســـت که به 
آن فکر کنم یا فعلاً برنامه ای برای آن داشـــته باشـــم. دوســـت دارم 
در فاینورد به موفقیت برســـم و پایان فصل بازیکن آزاد می شـــوم و 

آن وقت بایـــد تصمیم بگیرم.«

 


